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Evaluering av styremøtene 2016-2019 

 

Fakultetsstyret har i perioden 2016 til 2019 fått seg forelagt totalt 225 saker til behandling. 

 

https://www.sv.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/ 

 

Av disse var 26 diskusjonsaker, 122 var saker der det skulle fattes vedtak og 77 var 

orienteringssaker/Eventuelt. 

 

Av saker som har vært oppe til behandling i styret denne styreperioden nevnes  

- opptaksregler for profesjonsprogrammet i Psykologi 

- fakultetets samarbeid med eksterne institusjoner/fagmiljøer 

- dimensjonering av studieprogrammer 

- evaluering og revisjon av Phd-programmet 

- kommunikasjonsstrategi for fakultetet 

- ny fordelingsmodell 

- masterplan for lærings- og arbeidsmiljø 

- evaluering av norsk samfunnsvitenskapelig forskning og utdanning (SAMEVAL og KOMBEVAL) 

- evalueringer av Sommerskolen og Ex fac 

- Klinikk og praksis PSI 

- organisasjonsendring PSI 

- organisering og innpassing av sentre ved fakultetet 

- samt oppretting og nedleggelse av studieprogrammer 

- fakultetets økonomi (særlig akkumulert mindreforbruk) 

Blant vedtakssakene er det også noen klare gjengangere som møteplan, årsplan, fordeling, budsjett og 

langtidsbudsjett, tertialvis økonomirapportering, samt opptaksrammer for fakultetets studieprogrammer. 

Styreseminarene har vært arrangert i mars og september på Lysebu. Styreseminarene er ment å skulle være 

en arena der styret kan diskutere ulike saker sammen med instituttlederne. Om man regner med de mange 

ulike tema som har vært diskutert i styreseminarene kan antall diskusjonssaker i styret ganges med tre. 
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Vi går om ikke lenge inn i en ny styreperiode. Hvordan synes styret kvaliteten på styremøtene vært i denne 

perioden, for eksempel med hensyn til hva det fokuseres på av tema, tidsbruk, møteledelse, 

beslutningsunderlag, konklusjoner og vedtak, styreprotokoller, oppfølging av vedtak mm?  

 

 

 

 

 

 

 

 


